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Zapytanie 

 

Dot. transportu na żądanie 

 
W tym miesiącu uruchomiono w Podjuchach tzw. transport na żądanie. 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Jaka ilośd pasażerów jest obsługiwana przez tę formę transportu - ilu pasażerów ta linia 

obsługiwała w poszczególne dni od momentu jej uruchomienia? 

2. Ile kursów wykonały autobusy linii na żądanie w poszczególnych dniach? 

3. Czy zdarzyła się sytuacja, że obsługujące linię dwa pojazdy były jednocześnie na trasie 

przejazdu? 

4. Czym kierowano się (jakie przesłanki merytoryczne przyjęto?) przy wyborze terytorium do 

obsługi przez transport na żądanie? Kiedy konsultacje w sprawie doboru terytorium były 

prowadzone? Czy nie rozważano innych obszarów? W czym takowe były gorsze, że ich 

ostatecznie nie wybrano? 

5. Jak długo ma działad transport na żądanie w Podjuchach? Jakie warunki muszą zostad 

spełnione, by linię przenieśd w inne miejsce, w którym mieszka więcej osób i gęstośd 

zaludnienia, a tym samym zapotrzebowanie, mogą byd większe? 

6. Transport na żądanie stanowi częśd większego projektu związanego z Systemem Zarządzania 

Ruchem w Szczecinie. W jakiej części ten jego komponent stanowiący transport na żądanie 

jest finansowany ze źródeł zewnętrznych? Jaki zatem jest koszt ponoszony przez Gminę 

Miasto Szczecin z tego tytułu? 
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